
Referat FAU-møte 27. aug 2024 

 

1 Godkjenning av innkalling 

Vedtak: Godkjent 

Til stede: 1A: Sigrid Dehli, 1B: Silje Schala, 2A: Simen Ravlo, 3A: Tiril Thomassen Vollsæter, 3B: Einar 

Elvbakken Birkeland, 3C: Per-Magnus Thompson (leder), 4A: Eivind Sandøy-Seiness, 5A: Thomas 

Tønnesen, 5B: Ingvil Marstein, 5C: Einar Elvbakken Birkeland, 6A: Sara Sibbern Sørensen, 6B: 

Norunn Svenning-Gultvedt, 6C: Mette Thorsen, 7B: Wenche Falk-Hennum. 

Fraværende representanter fra følgende klasser: 1C, 2B, 2C, 4B, 4C, 7A, 7C 

 

2 Valg av sekretær 

Vedtak: Eivind Sandøy-Seiness, 4A 

 

3 Rektor informerer:  

Pernille Grepp Knutsen presenterte seg selv, og informerte om sine visjoner. Pernille er 49 a r, er gift, 

har 2 større barn, og har jobbet hele sin yrkeskarriere innen skolevesenet i forskjellige stillinger, og 

har ogsa  vært en engasjert forelder, sa  hun har mye erfaring fra «begge sider». Understreket 

viktigheten av at vi voksne skaper vennskap sammen, at vi ga r i god dialog, og at vi spiller pa  lag. 

Ordningen med at rektor er med i første halvdel av FAU-møtene videreføres, men enighet om vi ogsa  

skal se om det er nyttig med mer toveis-kommunikasjon i denne delen av møtet. 

 

4 Status driftsstyret 

Har ma  det ryddes opp. Noen tidligere medlemmer har sluttet. Hvem gjør hva? 

Medlemmer: Tiril Thomassen Vollsæter 

 

5 Konstituere nytt FAU 

Valg av nestleder/kasserer og sekretær (ev SMU og driftsstyret?) 

Vedtak: Nestleder ikke valgt (velges neste møte, na r de ulike arbeidsgruppene er fulltegnede) 

Kasserer ikke valgt (avklares na r nytt styre til Berg skoles venner er etablert), 

Sekretær: Eivind Sandøy-Seiness 4A 

Driftsstyre medlemmer: Tiril Thomassen Vollsæter 3A 

 



6 «Andre skoledag»-arrangementet – erfaringer og veien videre 

Vedtak: Per-Magnus avklarer med Pernille: FAU forsla r a  bare holde dette arrangementet for første 

klasse, og flytte det til første skoledag rett etter at arrangementet pa  skolen er ferdig, f eks til 

fotballbanen. Høyere klasser bare i fall man vet det er nye elever i klassen. Vil i sa  fall være noe 

klasserepresentanter ordner – ikke et FAU-initiativ.  

 

7 Nåværende arbeidsgrupper og etablering av nye arbeidsgrupper 

a) Skolegenser 

Vedtak: Vi skal ikke ha skolegenser, hovedsakelig grunnet gratisprinsippet og miljøhensyn 

 

b) Disco-fest (5.-7. klasse– back-to-school-fest) 

Vedtak: Komiteen fortsetter arbeidet. Det disponeres nok 20.000,- som brukes til innkjøp av utstyr, 

som kan gjenbrukes i a rene fremover. Første arrangement høsten 2025 

Medlemmer: Thomas Tønnesen 5A, Sara Sibbern Særensen 6A, Mette Thorsen 6C 

 

c) Skolepatrulje/trafikk 

Vedtak: FAU ønsker at dette skjer i regi av skolen, i samarbeid med barna 

Medlemmer: Wenche Falch-Hennum 7B, Silje Schala 1B 

 

d) Skjerm-prosjektet (bruke veileder pa  foreldremøter, foredrag, mm) 

Vedtak: Arbeidet videreføres (3 pappaer har tidligere kartlagt holdninger). Samarbeide med FAU 

ba de Ta sen og Ulleva l skole 

Medlemmer: Sigrid Dehli 1A, Simen Ravlo 2A, Einar Elvbakke Birkeland 5B/5C 

 

e) Berg Skoles Venner: Kjøper bl a inn juletre, har økonomien til 17.mai arrangementet. 

Har ma  man se pa  muligheter for a  fa  inn flere penger. Har tidligere solgt popcorn og sukkerspinn pa  

konserter med skolekoret, Ma  markedsføres mer, opplyse om at det er mulighet for foreldre a  

donere penger.  

Har det siste a ret blitt drevet alene av Norunn Svenning-Gultvedt 6B 

Medlemmer: Ingvil Marstein 5B, Einar Elvbakken Birkeland 3B/5C, Norunn Svenning-Gultvedt 6B 

 

 



f) Trivsels-gruppa 

Medlemmer: Siv Ringdal 7B, Tiril Thomassen Vollsæter 3A 

 

8 Innspill fra FAU til skolen 

a. Ra tne trær (mtp sikkerhet i skolega rden) 

Vedtak: Per-Magnus melder fra til rektor/vaktmester 

b. Utviklingssamtale sent pa  a ret og korte? 

Vedtak: Per-Magnus melder inn FAU sitt syn til Pernille.  

c. Nytt lydanlegg (ref 17. mai tale som ingen hører) 

Vedtak: Per-Magnus melder inn FAU sitt syn til Pernille. 

 

9 Reklame for aktiviteter som koster penger (Korps-saken, Lyn-saken) - (Tiril, Ingeborg) 

Vedtak: Per-Magnus melder inn FAU sitt syn til Pernille., som er at «OK at korpset (siden de ga r i 17. 

mai-toget til skolen) rekrutterer medlemmer, men ikke kommersielle aktører».  

 

10 KFU fremover 

Vedtak: følger opp dette pa  neste møte 

 

11 Datoer for resten av året 

Vedtak: Fastsettes under neste møte 

 

12 Annet 

17.mai arrangereres av FAUs representanter i 5 klasse/foreldrene. Etter neste FAU-møte overføres 

erfaringer fra tidligere til a rets 5. klasserepresentanter 

 

 


